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    R O M Â N I A 

JUDEŢUL CARAŞ-SEVERIN 

    CONSILIUL JUDEŢEAN 

 
 

PROCES–VERBAL 

încheiat astăzi 21.04.2016, ora 12,00, în cadrul şedinţei ordinare a 

CONSILIULUI JUDEŢEAN CARAŞ-SEVERIN  

 

 

          Lucrările şedinţei sunt deschise de către domnul vicepreşedinte  Iova Ilie: 

 

 Doamnelor şi domnilor,   

 Şedinţa este legal constituită, fiind prezenţi 28 de consilieri judeţeni.   

Lipsesc motivat domnul consilier Bașag Viorel și domnul consilier Roșeți 

Gheorghe. 

Se supune la vot motivarea domnului consilier Bașag Viorel și a domnului 

consilier Roșeți Gheorghe. Se aprobă în unanimitate. 

Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr.148/14.04.2016, comunicată domnilor 

consilieri în scris prin adresa nr.IV/3699/18.02.2016, potrivit art.94 alin.1 din Legea 

nr.215/2001 a administraţiei publice locale, republicată în 2007, cu modificările şi 

completările ulterioare, invitaţilor prin adresa nr.I/3587/18.02.2016 şi s-a adus la 

cunoştinţa locuitorilor prin publicare în Cotidianul „Jurnal de Caraş-Severin” din data 

15.04.2016. 

Participă de drept domnul secretar al judeţului Darian Ciobanu. 

Participă ca invitaţi: reprezentanţi ai instituţiilor subordonate Consiliului Judeţean 

Caraş-Severin, precum şi reprezentanţi ai aparatului propriu al Consiliului Judeţean 

Caraş-Severin.  

Din partea mass-mediei participă reprezentanţi ai: TVR Timișoara, Banat  TV”, 

Radio România Reşiţa, Radio România Actualități, Agenția de Știri AGERPRES. 

Ordinea de zi a fost anunţată publicată în presă. 

Ordinea de zi este următoarea: 

1.Proiect de hotărâre privind validarea mandatului de consilier județean al 

domnului Petru Cornel Pârvan. 

2.Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș-

Severin nr.128/23.06.2012 de constituire a Consiliului Judeţean Caraş-Severin, cu 

modificările ulterioare. 

3.Proiect de hotărâre privind acordarea, post-mortem, a titlului de „Cetăţean de 

Onoare al judeţului Caraş-Severin”, domnului  Gheorghe Vâlceanu. 

4.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului propriu al Judeţului Caraş- 

Severin, pe anul 2016. 
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5.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-

Severin nr.19 /27.01.2016 privind aprobarea bugetului propriu al Consiliului Județean 

Caraș-Severin bugetelor de venituri şi cheltuieli  ale instituţiilor şi serviciilor publice de 

sub autoritatea Consiliului Judeţean  Caraş-Severin sau finanţate de către acesta, pe sursa 

A, pe anul 2016. 

6.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-

Severin nr.22/27.01.2016 privind aprobarea bugetelor de venituri si cheltuieli ale 

instituţiilor si serviciilor publice de sub autoritatea Consiliului Judeţean  sau finanţate de 

către acesta pe sursa G, pe anul 2016, modificată. 

7.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-

Severin nr.21/27.01.2016 privind aprobarea bugetului de venituri si cheltuieli al 

Spitalului Judeţean de Urgenţă Reşiţa, instituţie de sub autoritatea Consiliului Judeţean 

sau finanţată de către acesta pe sursa F, pe anul 2016. 

8.Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de execuţie al bugetului propriu al 

Judeţului Caraş-Severin şi al contului de execuţie al bugetului centralizat al instituţiilor 

publice şi activităţilor finanţate integral sau parţial din venituri proprii, la data de 

31.03.2016. 

9.Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de execuţie al bugetului  Judeţului  

Caraş-Severin din  credite interne, la data de 31.03.2016. 

10.Proiect de hotărâre privind darea în folosință gratuită a unor spații din incinta 

imobilului situat în Reșița, Piața 1 Decembrie 1918 nr.7, etaj I, aflat în domeniul public al 

Județului Caraș-Severin, în favoarea  Agenției Naționale Antidrog. 

11.Proiect de hotărâre pentru  modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului 

Judeţean Caraş-Severin nr.259/29.11.2011 privind aprobarea Studiului de fezabilitate şi a 

indicatorilor tehnico-economici în cadrul proiectului „Modernizarea infrastructurii de 

apă uzată în judeţul Caraş-Severin” finanţat prin Programul Operaţional Sectorial - 

Mediu, Axa Prioritară 1, ce urmează a se depune în cadrul Aplicaţiei pentru Fondul de 

Coeziune, completata ulterior.  

12.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-

Severin nr.79/13.05.2014 privind aprobarea organigramei, a statului funcţiilor de 

demnitate publică şi a statelor de funcţii ale aparatului de specialitate al Consiliului 

Judeţean Caraş-Severin, cu modificările şi completările ulterioare. 

13.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș-

Severin nr.244/21.12.2015 privind aprobarea organigramei și a statelor de funcții ale 

Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Caraș-Severin, modificată. 

14.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caras-

Severin nr.145/30.07.2013  privind aprobarea organigramei si a statului de funcţii ale 

Spitalului Judeţean de Urgenţă Reşiţa,cu modificările şi completările ulterioare. 

15.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș-

Severin nr.181/18.10.2013 privind aprobarea organigramei și statului de funcții ale 

Teatrului de Vest Reșița, cu modificările și completările ulterioare. 
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16.Proiect de hotărâre pentru  modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-

Severin nr.120/30.07.2013 privind aprobarea  organigramei şi a statelor  de funcţii ale 

Direcţiei  de Administrare a Domeniului Public şi Privat al Judeţului Caraş-Severin, cu 

modificările şi completările ulterioare. 

17.Proiect de hotărâre pentru modificarea  Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-

Severin nr.32/27.01.2016 privind aprobarea structurii organizatorice, a statului  de 

funcții, precum și a Regulamentului de organizare și funcționare ale Căminului pentru 

Persoane Vârstnice Reșița, cu modificările și completările ulterioare. 

18.Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de Organizare și 

Funcționare al Centrului Judeţean pentru Conservarea și Promovarea Culturii 

Tradiţionale Caraş- Severin. 

19.Proiect de hotărâre privind atribuirea licențelor  de traseu pentru un traseu 

județean din Programul de transport judetean de persoane prin curse regulate 

01.01.2014-30.06.2019 din judeţul Caraş-Severin, operatorilor de transport declarați 

câștigători la ședințele de atribuire  electronică din data de 01 martie 2016 și 27 martie 

2016. 

20.Proiect de hotărâre privind atribuirea și eliberarea unor licențe de traseu pentru 

servicii de  transport public judeţean de persoane  prin curse regulate speciale în judeţul 

Caraş-Severin. 

21.Proiect de hotărâre privind abrogarea distinctă a unor acte administrative 

determinate expres adoptate de către Consiliul Județean Caraş-Severin.  

22.Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat expres reprezentantului 

Consiliului Județean Caraș-Severin în Adunarea Generală a Asociației de Dezvoltare 

Intercomunitară ”Acvabanat” Caraș-Severin. 

23.Proiect de hotărâre privind revocarea mandatului acordat unui  reprezentant al   

Consiliului Județean Caraș-Severin în Adunarea Generală a Acționarilor a SC ”Fabrica 

de Produse  Lactate”  SA Oravița. 

24.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-

Severin nr.154/19.07.2012 privind numirea reprezentanţilor Consiliului Judeţean Caraş-

Severin în Adunarea Generală a Acţionarilor de la SC ”Fabrica de Produse Lactate” SA 

Oraviţa. 

25.Proiect de hotărâre privind mandatarea expresă a reprezentanților Consiliului 

Județean Caraș-Severin în Adunarea Generală a Acționarilor la SC ”Fabrica de Produse 

Lactate” SA Oravița în vederea desemnării unui administrator special. 

26.Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentantului Consiliului Județean 

Caraș-Severin, în calitate de membru în Consiliul de Administratie  al Centrului Judeţean 

pentru Conservarea si Promovarea Culturii Tradiţionale Caraş- Severin.   

27.Proiect de hotărâre privind  înlocuirea    reprezentantului Consiliului Județean 

Caraș-Severin în Adunarea Generală  a Asociaților Clubului Sportiv Caraș-Severin, cu 

rang de asociație și încredințarea unui mandat expres. 
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28.Proiect de hotărâre privind alegerea domnului/doamnei consilier 

județean______________în funcția de vicepreședinte al Consiliului Județean Caraș-

Severin. 

29.Raport cu privire la modul de îndeplinire a atribuţiilor proprii preşedintelui şi a 

hotărârilor Consiliului Judeţean, în anul 2015. 

30.Raport de activitate al Asociației Cluster Regional Tehnologia  Informației și a 

Comunicațiilor Regiunea Vest România, pe anul 2015. 

31.Raport anual de activitate al Asociației de Dezvoltare Intercomunitară pentru  

Managementul Situații de Urgență ADIVEST, la 31 decembrie 2015. 

32.Informare privind constatarea contravenţiilor şi aplicarea sancţiunilor prevăzute 

de O.G.nr.43/1997, activităţi desfăşurate de persoane împuternicite în acest sens din 

cadrul Direcţiei de Administrare a Domeniului Public şi Privat a Judeţului Caraş-

Severin. 

33.Raport privind activitatea Clubului Sportiv Banatul Montan Caraș-Severin, pe 

anul 2015. 

34.Raport de activitate pentru anul 2015, al S.C. Ecologica Oravița S.R.L 

35.Raport de activitate pentru anul 2015, al S.C. Ecologica Văliug S.R.L. 

36.Raport de activitate pentru anul 2015, al S.C. EOLIANA CARAȘ S.R.L. 

37. Raport de activitate pentru anul 2015, al S.C. AQUACARAȘ S.A. 

38.Raport de activitate al Comisiei pentru Protecția Copilului Caraș-Severin, al 

Comisiei de Evaluare a Persoanelor Adulte cu Handicap Caraș- Severin și respectiv al 

Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Caraș-Severin, pe perioada 

01.01.2015- 31.12.2015. 

39.Raport de activitate al Căminului pentru Persoane Vârstnice Sacu, pentru anul 

2015. 

40.Raport de activitate al Căminului pentru Persoane Adulte  Reșița pentru anul 

2015. 

41.Raport de activitate al Centrului Rezidențial de Asistență și Reintegrare  

Socială pentru Persoanele fără Adăpost Caransebeș, pe anul 2015. 

42.Raport de activitate al Căminului pentru Persoane Vârstnice ”Sfinții Constantin 

și Elena” Caransebeș, pe anul 2015. 

43.Raport privind activitatea desfăşurată de Biblioteca Judeţeană „Paul Iorgovici” 

Caraş-Severin, pe anul 2015. 

44.Raport de activitate  al Muzeului Judeţean de Etnografie şi al Regimentului de 

Graniţă Caransebeş, pe anul 2015. 

  45.Raport privind activitatea desfăşurată  de Muzeul Banatului Montan Reşiţa, pe 

anul 2015. 

 46.Raport de activitate pe anul 2015, al Spitalului Județean de Urgență Reșița 

47.Raport de activitate pe anul 2015, al Asociației Salus Remedies, Reșița 

48.Raport  de activitate al Camerei Agricole a județului Caraș-Severin, pe anul 

2015. 
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49.Informare asupra nivelului de asigurare a securităţii şi siguranţei civice a 

comunităţii, pe  anul 2015. 

50.Raport asupra eficienţei  activităţii  Inspectoratului de Poliţie  Judeţean Caraş-

Severin, pe anul 2015. 

51.Informare  cu privire la participarea unei delegații a Consiliului Județean Caraș-

Severin la o vizită de lucru, la invitația Comunei Vârșeț, ce a avul loc la Vârșeț, 

Republica Serbia, în perioada 10-11 martie 2016. 

52.Intrebări.Interpelări. 

 

Proiect introdus în procedură de urgență – Proiect de hotărâre privind aprobarea 

componenței nominale și a Regulamentului de Organizare și Funcționare ale Comisiei 

de Evaluare a Persoanelor Adulte cu Handicap Caraș-Severin 

 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Vă propun, să începem ca de fiecare dată, la ora 

pe care am stabilit-o. În primul rând, doresc să vă mulțumesc pentru faptul că ați dat curs 

convocării noastre pentru această ședință de consiliu. Aveți ordinea de zi. Vă propun ca 

pe ordinea de zi, să introducem în procedură de urgență, încă un proiect de hotărâre. 

După cum știți, președintele Comisiei de Evaluare a Persoanelor cu Handicap, doamna 

Croitoru Valeria și-a dat demisia, obținând un post mai bun în străinătate. Am organizat 

concurs pe acest post, câștigat de domnul doctor Virgil Robciuc. Vă propun să 

introducem în procedură de urgență validarea acestuia, pentru această funcție, deoarece 

am primit abia astăzi, avizul de la ANFP. Cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se 

aprobă în unanimitate. Mulțumesc. Domnul secretar, procesele-verbale, vă rog.  

Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: În mape aveți de data asta, două 

procese-verbale. Cel încheiat cu ocazia ședinței ordinare din data de 25 februarie, pe care 

nu l-am aprobat și dacă l-ați parcurs, dacă aveți amendamente, propuneri? Dacă nu, cine 

este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se aprobă în unanimitate. Al doilea proces-verbal 

încheiat cu ocazia ședinței din data de 29 martie, ședința ordinară, în care am fost 

nestatutari, dacă l-ați parcurs și pe acesta? Cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se 

aprobă în unanimitate. Mulțumesc. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Vă propun ca acest proiect de hotărâre în 

procedură de urgență, fiind vorba de vot secret, să-l introducem înainte de punctul 28, să 

fie 27 bis. Cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Mulțumesc mult.  

* 

Se trece la discutarea punctului 1 al ordinii de zi şi anume: 

1.Proiect de hotărâre privind validarea mandatului de consilier județean al 

domnului Petru Cornel Pârvan. 

 Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Primul proiect de hotărâre este cel referitor la 

validarea unui nou coleg, alături de noi. Este vorba de locul devenit vacant prin demisia 

domnului consilier Nicolae Ștefănescu. După cum știți și ați fost informați, este vorba de 

Petru Cornel Pârvan. Vă propun să luăm o mică pauză. Comisia de validare să verifice 
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toate documentele anexate acestui proiect de hotărâre și să ne comunicați dacă toate 

documentele sunt în regulă.  

(Se ia o scurtă pauză.) 

 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Sunt informat că toate documentele vis-a-vis de 

validarea domnului Pârvan sunt în regulă. Vă propun prin vot deschis, să-l validăm pe 

domnul Cornel Pârvan, ca și un nou coleg în rândul Consiliului Județean.  

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se adoptă în unanimitate. Mulțumesc. 

Domnul Pârvan, haideți să depuneți jurământul. 

Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: Repetați după mine: ”Jur să respect 

Constituția… 

Domnul Pârvan Petru Cornel: ”Jur să respect Constituția… 

Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: … și legile țării… 

Domnul Pârvan Petru Cornel:…și legile țării… 

Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: …și să fac cu bună credință… 

Domnul Pârvan Petru Cornel: … și să fac cu bună credință… 

Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: …tot ceea ce stă în puterile și 

priceperea mea… 

Domnul Pârvan Petru Cornel: …tot ceea ce stă în puterile și priceperea mea… 

Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: …pentru binele locuitorilor… 

Domnul Pârvan Petru Cornel: …pentru binele locuitorilor… 

Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: …județului Caraș-Severin.” 

Domnul Pârvan Petru Cornel: …judeţului Caraş-Severin. Aşa să-mi ajute 

Dumnezeu!” 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Domnul Pârvan, felicitări și succes! 

* 

Se trece la discutarea punctului 2 al ordinii de zi şi anume: 

2.Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș-

Severin nr.128/23.06.2012 de constituire a Consiliului Judeţean Caraş-Severin, cu 

modificările ulterioare. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Pe cale de consecință, avem hotărârea nr.2. 

Domnul secretar are un amendament. 

Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: În fapt, un dublu amendament. 

Primul amendament e la proiectul de hotărâre, în privința validării domnului Cornel 

Pârvan și este unul sub condiție. Noi, în proiectul de hotărâre, nu i-am prevăzut domnului 
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consilier, o comisie, pentru considerentul că toate comisiile sunt impare și n-aveam unde 

să-l punem. Atunci o să vă rog, să revenim practic după alegerea unui vicepreședinte și 

domnul Pârvan, cu permisiunea dumneavoastră, să ocupe locul rămas în comisia 

respectivă, de cel care va fi ales vicepreședinte. Acesta este un prim amendament, ca să 

poată fi plătit și în comisii, pentru că altfel o să ne blocăm. Al doilea amendament, la 

constituire, după cum bine știți, în ședința trecută n-am putut să adoptăm, forțați, dacă 

vreți, hotărâri. Marea parte din materiale au rămas așa cum sunt, s-au xeroxat, sens în 

care n-am putut să prevedem situația în care domnului președinte i s-a emis un ordin. 

Rog, ca amendament, să radiem practic poziția nr.1, domnul președinte și să suplinim cu 

domnul Pârvan, sens în care o să ne închidem pe 30 de consilieri.  

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Cu cele două amendamente, dacă sunteți de 

acord cu ele? Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? 

Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se adoptă în unanimitate. Mulțumesc mult. 

* 

Se trece la discutarea punctului 3 al ordinii de zi şi anume: 

3.Proiect de hotărâre privind acordarea, post-mortem, a titlului de „Cetăţean de 

Onoare al judeţului Caraş-Severin”, domnului  Gheorghe Vâlceanu. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Avem o nouă propunere, pentru a introduce pe 

această listă de onoare a Consiliului Județean și pe domnul Gheorghe Vâlceanu. 

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se adoptă în unanimitate. Mulțumesc. 

* 

Se trece la discutarea punctului 4 al ordinii de zi şi anume: 

4.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului propriu al Judeţului Caraş- 

Severin, pe anul 2016. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Este vorba de o rectificare pozitivă, cu o sumă 

de 579,90 mii lei, atât la venituri, cât și la cheltuieli, pe sectorul de dezvoltare. 

(În conformitate cu prevederile Legii nr.393/2004, domnul consilier Madina 

Constantin Sorin se abține de la votul hotărârilor 4, 5, 6, 7, 8, 9 și 27  de pe ordinea de 

zi, având un interes personal.) 
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Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? (Se 

înregistrează o abținere a domnului consilier Madina Constantin Sorin). 

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? (Se 

înregistrează o abținere a domnului consilier Madina Constantin Sorin). 

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? (Se 

înregistrează o abținere a domnului consilier Madina Constantin Sorin). 

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? (Se 

înregistrează o abținere a domnului consilier Madina Constantin Sorin). 

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? (Se 

înregistrează o abținere a domnului consilier Madina Constantin Sorin). 

Supun la vot art.VI al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? (Se 

înregistrează o abținere a domnului consilier Madina Constantin Sorin). 

Supun la vot art.VII al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? (Se 

înregistrează o abținere a domnului consilier Madina Constantin Sorin). 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? (Se 

înregistrează o abținere a domnului consilier Madina Constantin Sorin). Se adoptă 

hotărârea.  

* 

Se trece la discutarea punctului 5 al ordinii de zi şi anume: 

5.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-

Severin nr.19/27.01.2016 privind aprobarea bugetului propriu al Consiliului Județean 

Caraș-Severin, bugetelor de venituri şi cheltuieli  ale instituţiilor şi serviciilor publice de 

sub autoritatea Consiliului Judeţean  Caraş-Severin sau finanţate de către acesta, pe sursa 

A, pe anul 2016. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Această hotărâre este pe cale de consecință a 

hotărârii anterioare.  

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? (Se 

înregistrează o abținere a domnului consilier Madina Constantin Sorin). 

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? (Se 

înregistrează o abținere a domnului consilier Madina Constantin Sorin). 

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? (Se 

înregistrează o abținere a domnului consilier Madina Constantin Sorin). 

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? (Se 

înregistrează o abținere a domnului consilier Madina Constantin Sorin). 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? (Se 

înregistrează o abținere a domnului consilier Madina Constantin Sorin). Se adoptă 

hotărârea. Mulțumesc. 

* 

Se trece la discutarea punctului 6 al ordinii de zi şi anume: 

6.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-

Severin nr.22/27.01.2016 privind aprobarea bugetelor de venituri și cheltuieli ale 
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instituţiilor si serviciilor publice de sub autoritatea Consiliului Judeţean  sau finanţate de 

către acesta pe sursa G, pe anul 2016, modificată. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: La fel, tot pe cale de consecință. Supun la vot 

art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? (Se înregistrează o abținere a 

domnului consilier Madina Constantin Sorin). 

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? (Se 

înregistrează o abținere a domnului consilier Madina Constantin Sorin). 

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? (Se 

înregistrează o abținere a domnului consilier Madina Constantin Sorin). 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? (Se 

înregistrează o abținere a domnului consilier Madina Constantin Sorin). Se adoptă 

hotărârea. Mulțumesc. 

* 

Se trece la discutarea punctului 7 al ordinii de zi şi anume: 

7.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-

Severin nr.21/27.01.2016 privind aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli al 

Spitalului Judeţean de Urgenţă Reşiţa, instituţie de sub autoritatea Consiliului Judeţean 

sau finanţată de către acesta pe sursa F, pe anul 2016. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Tot pe cale de consecință. Supun la vot art.I al 

hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? (Se înregistrează o abținere a 

domnului consilier Madina Constantin Sorin). 

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? (Se 

înregistrează o abținere a domnului consilier Madina Constantin Sorin). 

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? (Se 

înregistrează o abținere a domnului consilier Madina Constantin Sorin). 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? (Se 

înregistrează o abținere a domnului consilier Madina Constantin Sorin). Se adoptă 

hotărârea.  

* 

Se trece la discutarea punctului 8 al ordinii de zi şi anume: 

8.Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de execuţie al bugetului propriu al 

Judeţului Caraş-Severin şi al contului de execuţie al bugetului centralizat al instituţiilor 

publice şi activităţilor finanţate integral sau parţial din venituri proprii, la data de 

31.03.2016. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Trimestrial aprobăm, ca o uzanță, acest cont. 

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? (Se 

înregistrează o abținere a domnului consilier Madina Constantin Sorin). 

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? (Se 

înregistrează o abținere a domnului consilier Madina Constantin Sorin). 

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? (Se 

înregistrează o abținere a domnului consilier Madina Constantin Sorin). 
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Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? (Se 

înregistrează o abținere a domnului consilier Madina Constantin Sorin). 

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? (Se 

înregistrează o abținere a domnului consilier Madina Constantin Sorin). 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? (Se 

înregistrează o abținere a domnului consilier Madina Constantin Sorin). Se adoptă 

hotărârea. Mulțumesc. 

* 

Se trece la discutarea punctului 9 al ordinii de zi şi anume: 

9.Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de execuţie al bugetului  Judeţului  

Caraş-Severin din  credite interne, la data de 31.03.2016. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Același lucru. Supun la vot art.1 al hotărârii. 

Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? (Se înregistrează o abținere a domnului 

consilier Madina Constantin Sorin). 

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? (Se 

înregistrează o abținere a domnului consilier Madina Constantin Sorin). 

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? (Se 

înregistrează o abținere a domnului consilier Madina Constantin Sorin). 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? (Se 

înregistrează o abținere a domnului consilier Madina Constantin Sorin). Se adoptă 

hotărârea. Mulțumesc. 

* 

Se trece la discutarea punctului 10 al ordinii de zi şi anume: 

10.Proiect de hotărâre privind darea în folosință gratuită a unor spații din incinta 

imobilului situat în Reșița, Piața 1 Decembrie 1918 nr.7, etaj I, aflat în domeniul public al 

Județului Caraș-Severin, în favoarea  Agenției Naționale Antidrog. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Agenția Națională ne-a solicitat un spațiu. Noi 

vă solicităm să ne spuneți dacă acest contract să-l facem pe 5 ani sau pe 10 ani. După 

părerea mea, ar trebuie să-l facem pe 5 ani, în așa fel încât peste 5 ani, cei care vor 

conduce la momentul respectiv județul, să poată să aibă, eu știu, lejeritatea de a  decide 

într-un alt mod, fără a fi obligat să fie încă 5 ani sub contract. Până atunci se pot schimba 

multe. Asta este propunerea mea. Cu această propunere, dacă sunteți de acord cu ea,  

dacă doriți 10 ani? Deci 5 ani. Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? 

Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 
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Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.7 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.8 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se adoptă în unanimitate. Mulțumesc. 

* 

Se trece la discutarea punctului 11 al ordinii de zi şi anume: 

11.Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului 

Judeţean Caraş-Severin nr.259/29.11.2011 privind aprobarea Studiului de fezabilitate şi a 

indicatorilor tehnico-economici în cadrul proiectului „Modernizarea infrastructurii de 

apă uzată în judeţul Caraş-Severin” finanţat prin Programul Operaţional Sectorial - 

Mediu, Axa Prioritară 1, ce urmează a se depune în cadrul Aplicaţiei pentru Fondul de 

Coeziune, completată ulterior. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Aici este vorba de niște modificări la studiul de 

fezabilitate, prin care se introduc noi sectoare de rețea, specificând faptul că nu se modifică 

devizul general al acestui proiect. Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? 

Abţineri? Împotriviri? 

Domnul consilier Pârvan Petru Cornel: O abținere, să se notifice. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: O abținere, am reținut domnul Pârvan. Se 

înregistrează o abținere a domnului consilier Pârvan Petru Cornel. 

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se 

înregistrează o abținere a domnului consilier Pârvan Petru Cornel. 

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se 

înregistrează o abținere a domnului consilier Pârvan Petru Cornel. 

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se 

înregistrează o abținere a domnului consilier Pârvan Petru Cornel. 

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se 

înregistrează o abținere a domnului consilier Pârvan Petru Cornel. 

Supun la vot art.VI al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se 

înregistrează o abținere a domnului consilier Pârvan Petru Cornel. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se 

înregistrează o abținere a domnului consilier Pârvan Petru Cornel. Se adoptă hotărârea. 

* 

Se trece la discutarea punctului 12 al ordinii de zi şi anume: 

12.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-

Severin nr.79/13.05.2014 privind aprobarea organigramei, a statului funcţiilor de 

demnitate publică şi a statelor de funcţii ale aparatului de specialitate al Consiliului 

Judeţean Caraş-Severin, cu modificările şi completările ulterioare. 



 12 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Este vorba de o downgradare. Supun la vot art.I al 

hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se adoptă în unanimitate.  

* 

Se trece la discutarea punctului 13 al ordinii de zi şi anume: 

13.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș-

Severin nr.244/21.12.2015 privind aprobarea organigramei și a statelor de funcții ale 

Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Caraș-Severin, cu 

modificările și completările ulterioare. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Aici este vorba de 9 posturi, două upgradări, șase 

downgradări și o funcție vacantă contractuală se transformă. 

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.VI al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.VII al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.VIII al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se adoptă în unanimitate. Mulțumesc. 

* 

Se trece la discutarea punctului 14 al ordinii de zi şi anume: 
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14.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraș-

Severin nr.145/30.07.2013 privind aprobarea organigramei și a statului de funcţii ale 

Spitalului Judeţean de Urgenţă Reşiţa, cu modificările şi completările ulterioare. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Este vorba de două upgradări, la 2 medici și 5 

asistenți sunt promovați. Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? 

Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.VI al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.VII al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se adoptă în unanimitate. Mulțumesc. 

* 

Se trece la discutarea punctului 15 al ordinii de zi şi anume: 

15.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș-

Severin nr.181/18.10.2013 privind aprobarea organigramei și a statului de funcții ale 

Teatrului de Vest Reșița, cu modificările și completările ulterioare. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Este vorba de o upgradare. Supun la vot art.I al 

hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se adoptă în unanimitate. Mulțumesc. 

* 

Se trece la discutarea punctului 16 al ordinii de zi şi anume: 

16.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-

Severin nr.120/30.07.2013 privind aprobarea organigramei şi a statelor de funcţii ale 
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Direcţiei de Administrare a Domeniului Public şi Privat al Judeţului Caraş-Severin, cu 

modificările şi completările ulterioare. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Este vorba de două downgradări. Supun la vot 

art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.VI al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se adoptă în unanimitate. Mulțumesc.  

* 

Se trece la discutarea punctului 17 al ordinii de zi şi anume: 

17.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-

Severin nr.32/27.01.2016 privind aprobarea structurii organizatorice, a statului de funcții, 

precum și a Regulamentului de organizare și funcționare ale Căminului pentru Persoane 

Vârstnice Reșița, cu modificările și completările ulterioare. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: După cum știți, schimbându-se legislația vizavi 

de numărul de persoane pe care noi îi avem instituționalizați în subunitățile noastre, 

dispar câteva posturi. În aceste condiții, schimbăm și regulamentul de organizare și 

funcționare și statul de funcții. Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? 

Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.VI al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se adoptă în unanimitate.  

* 

Se trece la discutarea punctului 18 al ordinii de zi şi anume: 
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18.Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de Organizare și 

Funcționare al Centrului Judeţean pentru Conservarea și Promovarea Culturii 

Tradiţionale Caraş-Severin. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Practic la centru s-a schimbat adresa sediului și 

pe cale de consecință, trebuie să modificăm regulamentul. Supun la vot art.1 al hotărârii. 

Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se adoptă în unanimitate. Mulțumesc. 

* 

Se trece la discutarea punctului 19 al ordinii de zi şi anume: 

19.Proiect de hotărâre privind atribuirea licențelor  de traseu pentru un traseu 

județean din Programul de transport judetean de persoane prin curse regulate 

01.01.2014-30.06.2019 din judeţul Caraş-Severin, operatorilor de transport declarați 

câștigători  la ședințele de atribuire  electronică din data de  01 martie 2016 și 27 martie 

2016. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Este vorba de 4 curse câștigate prin licitație. 

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 

aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se adoptă în unanimitate. Mulțumesc. 

* 

Se trece la discutarea punctului 20 al ordinii de zi şi anume: 

20.Proiect de hotărâre privind atribuirea și eliberarea unor licențe de traseu pentru 

servicii de transport public judeţean de persoane prin curse regulate speciale în judeţul 

Caraş-Severin. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Este vorba de 3 curse noi, Bocșa – Gherteniș, 

Bocșa – Biniș și Reșița – Berzovia, curse pentru angajați. Supun la vot art.1 al hotărârii. 

Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 
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Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se adoptă în unanimitate.  

* 

Se trece la discutarea punctului 21 al ordinii de zi şi anume: 

21.Proiect de hotărâre privind abrogarea distinctă a unor acte administrative 

determinate expres adoptate de către Consiliul Județean Caraş-Severin.  

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Aici este vorba despre noul proiect pe care 

alături de dumneavoastră îl avem sau o să-l aibă viitorul Consiliu Județean. Este vorba de 

drumul Comorîște –limită județ Timiș. Anterior acestui proiect de hotărâre au fost 

adoptate niște proiecte de hotărâri pe un alt program -”Reabilitare și modernizare 10.000 

de km drumuri de interes județean și drumuri de interes local”. Practic acum avem 

aprobate 26 de milioane de euro pentru a reabilita de la un capăt la altul, acest sector și 

pentru acest lucru, trebuie să abrogăm vechile hotărâri, pentru a nu ne încurca în 

viitoarea finanțare. Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? 

Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se adoptă în unanimitate. Mulțumesc. 

* 

Se trece la discutarea punctului 22 al ordinii de zi şi anume: 

22.Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat expres reprezentantului 

Consiliului Județean Caraș-Severin în Adunarea Generală a Asociației de Dezvoltare 

Intercomunitară ”Acvabanat” Caraș-Severin. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Este vorba de doamna Dorina Dan, pe care noi 

am mandatat-o să reprezinte Consiliul Județean, în cadrul Asociației de Dezvoltare 

Intercomunitară. Cine este ”pentru”? 

Domnul consilier Surdu Daniel George: Aș dori să mă abțin de la această 

hotărâre. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Da. Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este 

„pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se înregistrează o abținere a domnului consilier Surdu 

Daniel George. 

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se 

înregistrează o abținere a domnului consilier Surdu Daniel George. 

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se 

înregistrează o abținere a domnului consilier Surdu Daniel George. 
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Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se 

înregistrează o abținere a domnului consilier Surdu Daniel George. Se adoptă hotărârea. 

Mulțumesc. 

* 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie Ilie: Hotărârea nr. 23, de aici intrăm în zona 

votului secret. Eu vă propun ca, cele până la vicepreședinte, să le parcurgem toate și să le 

votăm împreună, urmând ca ultimul punct să fie aparte. Sunteți de acord? Este vorba de 

punctul 23 - vot secret, 24 - vot secret, 26 – vot secret, 27 – vot secret și 27 bis, în 

procedură de urgență. 

* 

Se trece la discutarea punctului 23 al ordinii de zi şi anume: 

23.Proiect de hotărâre privind revocarea mandatului acordat unui  reprezentant al   

Consiliului Județean Caraș-Severin în Adunarea Generală a Acționarilor a SC ”Fabrica 

de Produse  Lactate” SA Oravița. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie Ilie: Aici eu l-am propus pe domnul Berbentia, 

dar dânsul o să vă prezinte exact motivele pentru care nu își dorește să fie mandatat de 

către Consiliul Județean. De asta las la latitudinea dumneavoastră, dacă aveți o altă 

propunere pentru a mandata pe cineva în Adunarea Generală a Acționarilor de la Fabrica 

de Lapte. Asta ar fi prima. Domnul Berbentia, dacă doriți să… 

Domnul consilier Berbentia Dănilă: Mulțumesc pentru încredere, dar fiind și 

sfârșit de mandat, vă rog să-mi permiteți să nu accept. Eu aș propune pe cineva care are 

experiență în domeniul agricol, în domeniul industriei laptelui, care știe mai bine ce are 

de făcut. Vă mulțumesc. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Vă rog. 

Domnul consilier Berbentia Dănilă: Doamna Iustina Turnea. 

Doamna consilier Turnea Iustina: Nu. Acolo la Fabrica de lapte de la Oravița, 

iertați-mi expresia, pute rău! Și nu mă duc, de obicei, unde nu e în regulă. 

Domnul consilier Amariei Ion: Poate puteți să faceți ceva, dacă, cunoașteți 

situația. 

Domnul consilier  Turnea Iustina: Nu. Du-te dumneata. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Bun. 

Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: Dacă îmi permiteți puțin, deci e 

vorba de domnul consilier Toni Novăcescu. Acum mergem pe o simetrie a actelor 

juridice. Dacă l-am votat secret când l-am propus, trebuie să-l votăm secret la revocare. 

Acesta e primul element. Al doilea element, e vorba de o societate unde suntem în mod 

categoric asociați unici. Oravița mai are 0,01%. Atunci ne constrânge un articol din 

Legea nr.215 și anume art.92, care vorbește de desemnarea reprezentanților din rândul 

consilierilor județeni, respectând configurația politică rezultată în urma alegerilor, adică 

algoritmul politic. De ce e important proiectul acesta? Lichidatorul judiciar ne solicită, 

obsesiv deja, desemnarea unui administrator special. Mai e o agravantă aici, domnul 

Șuveți, știți că nu mai e. Directorul care îl înlocuiește, și-a exprimat expres dorința de a 

pleca în Canada, la fata dumnealui. Rămânem fără conducere acolo! Practic 
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administratorul special îl vor desemna, îl va alege AGA, ca să respecte și să reprezinte 

interesele noastre, ale tuturor, în calitate de acționar. 

Domnul consilier Miclea Aurel: Domnul secretar, dacă îmi permiteți, legea  

specifică dacă fost sau actual consilier? Că eu îl propun pe domnul Ștefănescu. 

Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: Nu. Legea specifică, că respectăm 

algoritmul politic de acum, rezultat în urma alegerilor. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Să înțeleg, domnul Miclea, că e o acțiune subtilă 

de a-i da cuvântul domnului Ștefănescu.  

Domnul Ștefănescu Nicolae: Mulțumesc. Legea prevede ceea ce a fost ales la 

începutul mandatului. Dar eu, totuși, îi mulțumesc colegului și predau ștafeta domnului 

Cahniță, pentru a vă explica ce este cu această fabrică de lapte. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Mulțumesc. Deci practic la punctul 23, avem 

revocarea domnului Novăcescu, tot prin vot secret, care nu cred că este o problemă. 

Luăm act de această demisie, da?  

* 

Se trece la discutarea punctului 24 al ordinii de zi şi anume:  

24.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-

Severin nr.154/19.07.2012 privind numirea reprezentanţilor Consiliului Judeţean Caraş-

Severin în Adunarea Generală a Acţionarilor de la SC ”Fabrica de Produse Lactate” SA 

Oraviţa. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: La punctul 24, înțeleg că nu avem o 

nominalizare, da? Sau dacă o avem, persoana pe care dorim să o nominalizăm, nu 

acceptă. 

* 

Se trece la discutarea punctului 25 al ordinii de zi şi anume: 

25.Proiect de hotărâre privind mandatarea expresă a reprezentanților Consiliului 

Județean Caraș-Severin în Adunarea Generală a Acționarilor la SC ”Fabrica de Produse 

Lactate” SA Oravița în vederea desemnării unui administrator special. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Exact ce vă explica domnul secretar, mai 

devreme. Ni se cere imperativ, să desemnăm un reprezentant, în așa fel încât să putem 

desemna administratorul special care să se ocupe de Fabrica de lapte. Deci ce vreau să vă 

spun, este faptul că această situație cu Fabrica de lapte, nu este de astăzi. Ceea ce nu 

înțeleg eu, de unde atâta reținere, când lucrurile sunt foarte vechi și le-am discutat pe 

parcursul, cel puțin, ai ultimilor 4 ani de mandat, la mine. Am încercat inclusiv să 

aprobăm bani pentru retehnologizare, pentru modernizare, da?  

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Domnul secretar, dar nu se poate pune un 

funcționar din cadrul Consiliului Județean, care să aibă un mandat expres, în sensul 

acesta?  

Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: Putem să o forțăm, domnul 

consilier, dar vă spun, algoritmul politic asta ne constrânge. Se referă strict și exclusiv, 

exhaustiv, dacă vreți, deliberativ, din consilieri, pentru că doar ei pot să decidă în 

consecință. În lipsa unei propuneri, sigur, putem să asigurăm, să complinim. 
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Domnul consilier Spânu Ion: Domnul secretar, algoritmul politic nu s-a respectat 

din capul locului, dacă citiți cu atenție.  Mergeți cum ați început și e ok. Noi votăm! 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Da. Am înțeles mesajul. În situația asta o să 

vedem care este procedura de avarie pe care o putem adopta. Și mergem mai departe!  

* 

Se trece la discutarea punctului 26 al ordinii de zi şi anume: 

26.Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentantului Consiliului Județean 

Caraș-Severin, în calitate de membru în Consiliul de Administratie  al Centrului Judeţean 

pentru Conservarea si Promovarea Culturii Tradiţionale Caraş-Severin.   

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Deci aici, cum spunea domnul Cojocariu, ne 

putem permite să nominalizăm un consilier juridic din partea instituției Consiliului 

Județean. Vi-l propun pe domnul Vernica Lucian, consilier juridic în cadrul Consiliului 

Județean.  

* 

Se trece la discutarea punctului 27 al ordinii de zi şi anume: 

27.Proiect de hotărâre privind înlocuirea reprezentantului Consiliului Județean 

Caraș-Severin în Adunarea Generală  a Asociaților Clubului Sportiv Caraș-Severin, cu 

rang de asociație și încredințarea unui mandat expres. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Aici iar avem posibilitatea să mandatăm din 

cadrul instituției Consiliului Județean și vi-l propun pe domnul Virgil Popa.  

* 

Se trece la discutarea punctului 27 bis și anume:  

Proiect de hotărâre privind aprobarea componenței nominale și a Regulamentului 

de Organizare și Funcționare ale Comisiei de Evaluare a Persoanelor Adulte cu Handicap 

Caraș-Severin. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Aici este vorba de domnul Virgil Robciuc, care a 

câștigat concursul. Vă spun, e mare lucru pentru că în situația în care se află Caraș-

Severin, neavând medici de specialitate în acest domeniu, decât câteva persoane, am 

reușit totuși să găsim și să participe, să câștige concursul, un medic. Așa că, comisia 

poate funcționa pentru că sunt foarte multe dosare care sunt în lucru. Haideți să votăm 

cele 3 hotărâri. Pentru fabrica de lapte, părerea mea este să amânăm această decizie, să 

vedem cine poate să fie din aparatul Consiliului Județean și să nominalizăm ulterior. 

Sunteți de acord?  

Se trece la vot în ordinea strigării.  

* 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Avem rezultatul votului. O să vi le comunic în 

ordinea celor de pe borderoul ordinii de zi. 

Pentru Adunarea Generală a Acționarilor de la SC Fabrica de Produse Lactate 

Oravița, revocarea domnului Novăcescu Toni, voturi obținute 28 ”pentru”, deci 

majoritate. 
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Pentru Consiliul de Administrație al Centrului Județean de Conservare și 

Promovare a Culturii Tradiționale, domnul Lucian Vernica a obținut 28 de voturi 

”pentru”.  

Pentru Adunarea Generală Asociaților Clubului Sportiv Caraș-Severin, domnul 

Popa Virgil a obținut 27 de voturi ”pentru” și 1 vot ”contra”.  

Pentru componența nominală și Regulamentul de Organizare și Funcționare a 

Comisiei de Evaluare a Persoanelor Adulte cu Handicap Caraș-Severin, domnul 

președinte Robciuc Virgil a obținut 28 de voturi ”pentru”, doamna membru Anda Gușcă 

a obținut 28 de voturi, domnul membru Ștefan Teodor Steiner a obținut 28 de voturi ”, 

doamna membru Alexandra Georgiana Nagy a obținut 28 de voturi și Oane Georgiana 

Pecherle a obținut 28 de voturi. Deci practic toate cele 4 hotărâri au fost adoptate.  

* 

Punctele 29, 30, 31, 32, 33, 34, 35, 36, 37, 38, 39, 40, 41, 42, 43, 44, 45, 46, 47, 

48, 49, 50, 51 și 52 ale ordinii de zi: 

29.Raport cu privire la modul de îndeplinire a atribuţiilor proprii preşedintelui şi a 

hotărârilor Consiliului Judeţean, în anul 2015. 

30.Raport de activitate al Asociației Cluster Regional Tehnologia  Informației și a 

Comunicațiilor Regiunea Vest România, pe anul 2015. 

31.Raport anual de activitate al Asociației de Dezvoltare Intercomunitară pentru  

Managementul Situații de Urgență ADIVEST, la 31 decembrie 2015. 

32.Informare privind constatarea contravenţiilor şi aplicarea sancţiunilor prevăzute 

de O.G.nr.43/1997, activităţi desfăşurate de persoane împuternicite în acest sens din 

cadrul Direcţiei de Administrare a Domeniului Public şi Privat a Judeţului Caraş-

Severin. 

33.Raport privind activitatea Clubului Sportiv Banatul Montan Caraș-Severin, pe 

anul 2015. 

34.Raport de activitate pentru anul 2015, al S.C. Ecologica Oravița S.R.L 

35.Raport de activitate pentru anul 2015, al S.C. Ecologica Văliug S.R.L. 

36.Raport de activitate pentru anul 2015, al S.C. EOLIANA CARAȘ S.R.L. 

37. Raport de activitate pentru anul 2015, al S.C. AQUACARAȘ S.A. 

38.Raport de activitate al Comisiei pentru Protecția Copilului Caraș-Severin, al 

Comisiei de Evaluare a Persoanelor Adulte cu Handicap Caraș- Severin și respectiv al 

Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Caraș-Severin, pe perioada 

01.01.2015- 31.12.2015. 

39.Raport de activitate al Căminului pentru Persoane Vârstnice Sacu, pentru anul 

2015. 

40.Raport de activitate al Căminului pentru Persoane Adulte  Reșița pentru anul 

2015. 

41.Raport de activitate al Centrului Rezidențial de Asistență și Reintegrare  

Socială pentru Persoanele fără Adăpost Caransebeș, pe anul 2015. 

42.Raport de activitate al Căminului pentru Persoane Vârstnice ”Sfinții Constantin 

și Elena” Caransebeș, pe anul 2015. 
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43.Raport privind activitatea desfăşurată de Biblioteca Judeţeană „Paul Iorgovici” 

Caraş-Severin, pe anul 2015. 

44.Raport de activitate  al Muzeului Judeţean de Etnografie şi al Regimentului de 

Graniţă Caransebeş, pe anul 2015. 

  45.Raport privind activitatea desfăşurată  de Muzeul Banatului Montan Reşiţa, pe 

anul 2015. 

 46.Raport de activitate pe anul 2015, al Spitalului Județean de Urgență Reșița 

47.Raport de activitate pe anul 2015, al Asociației Salus Remedies, Reșița 

48.Raport  de activitate al Camerei Agricole a județului Caraș-Severin, pe anul 

2015. 

49.Informare asupra nivelului de asigurare a securităţii şi siguranţei civice a 

comunităţii, pe  anul 2015. 

50.Raport asupra eficienţei  activităţii  Inspectoratului de Poliţie  Judeţean Caraş-

Severin, pe anul 2015. 

51.Informare  cu privire la participarea unei delegații a Consiliului Județean Caraș-

Severin la o vizită de lucru, la invitația Comunei Vârșeț, ce a avul loc la Vârșeț, 

Republica Serbia, în perioada 10-11 martie 2016. 

52.Intrebări.Interpelări. Nu sunt discuții la aceste puncte. 

* 

Se trece la discutarea punctului 28 al ordinii de zi şi anume: 

28.Proiect de hotărâre privind alegerea domnului/doamnei consilier 

județean______________în funcția de vicepreședinte al Consiliului Județean Caraș-

Severin. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: E un proiect de hotărâre inițiat de către colegul 

nostru, domnul consilier Armaș. Dar înainte de asta, aș vrea să fac câteva precizări. În 

primul rând, doresc să vă mulțumesc pentru onoarea pe care mi-ați făcut-o, de a colabora 

în toți acești 4 ani, dar ca orice lucru, are un început și un sfârșit. Practic deciziile mele 

luate în plan personal pentru următoarea perioadă, mă obligă, ca întotdeauna, să respect 

legea. Asta însemnând, că odată cu depunerea listei de candidaturi pentru Primăria 

municipiului Caransebeș, legea spune foarte clar, că îmi pierd mandatul de consilier 

județean și pe cale de consecință, cel de vicepreședinte al Consiliului Județean. Toate 

discuțiile vizavi de a prelungi acest mandat mai departe de ziua în care se depun aceste 

liste, nu le iau în considerare și consider că, cea mai bună soluție este aceea de a 

demisiona. Vă informez, că începând cu data de mâine, o să-mi depun demisia începând 

cu data de 22. Ca atare, vă spun încă odată, a fost o plăcere, o onoare, să colaborăm în 

toți cei 4 ani. Vă mulțumesc mult pentru înțelegerea din ultimul an, pentru că doar cu 

anumite excepții și mai ales în ultima perioadă, o numesc eu ”de pre-campanie”, lucrurile  

poate nu au funcționat așa cum a trebuit. Însă în rest, cu toții am fost parte, atât la 

lucrurile bune care s-au întâmplat în cadrul Consiliului Județean, cât și la cele mai puțin 

bune. Vă spun, trebuie să ne asumăm și părțile pozitive și pe cele negative, în activitatea 

noastră. Ca atare, începând de mâine, e o situație delicată pentru instituția Consiliului 

Județean, în sensul că, datorită situațiilor pe care toată lumea le cunoaște și urmare a 
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deciziei mele de a demisiona, practic, la conducerea Consiliului Județean, din rândul 

nostru, al consilierilor, nu va mai fi nimeni. De aceea, apreciez inițiativa domnului 

Armaș, de a veni cu un proiect de hotărâre vizavi de alegerea unui coleg vicepreședinte, 

cu posibilitatea ca la următoarea ședință să alegeți încă un vicepreședinte. Însă, eu îmi 

cer scuze dumneavoastră și în primul rând, colegilor din cadrul instituției Consiliului 

Județean, cu care am colaborat foarte bine și cărora o să le mulțumesc într-o altă 

întâlnire. Dacă apar cumva sincope vizavi de actul decizional în cadrul Consiliului 

Județean, cu regret o spun, mi-am dus mandatul atât cât mi-a permis legea și cât am 

crezut că sunt în stare să fac acest lucru. Drept urmare, vă rog, în atare condiții, grupurile 

politice ale partidelor, care dintre dumneavoastră doresc să facă propuneri pentru un nou 

vicepreședinte, să o facă. Eu vă spun că îmi voi exprima votul pentru alegerea unui 

vicepreședinte. Vă rog, domnul Cojocariu.  

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Domnul președinte de ședință, înainte de a se 

face propunerile, aș vrea o clarificare vizavi de cuvântul dumneavoastră. Dumneavoastră 

vă pierdeți mandatul de consilier, nu pentru că vreți să candidați la Primăria Caransebeș, 

că nu există nicio…undeva în lege, că trebuie să vă predați asta, ci pentru că pierdeți 

condiția de … 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: De membru al partidului… 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Pentru că veți candida din partea altui partid, 

decât cel la care ați avut onoarea să fiți desemnat, să zicem consilier și apoi 

vicepreședinte. Ați avut onoarea! Cam așa ar trebui formulat! 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Absolut corect. Reformulez! 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Restul o să mai vedem noi, dar așa ar trebui 

formulat. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Da. Reformulez!   

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Bine. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Nu mai doresc, ca acum o lună de zile, ”să devin 

stăpânul județului”, citez din domnul Cojocariu, și doresc ca județul să aibă un alt 

”stăpân”.  

Domnul Ștefănescu Nicolae: Dacă ne puteți da articolul din 215, cu ”stăpânul”. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Da. Deci e corect ceea ce a spus domnul 

Cojocariu, poate mai puțin acel paragraf cu ”onoarea”, dar asta rămâne să discutăm între 

noi. Bun. Deci vă rog, să vă exprimați. Vă rog, domnul Spânu. 

Domnul consilier Spânu Ion: Domnule vicepreședinte, grupul nostru politic 

rămâne consecvent. Dacă vă amintiți în 2012, n-am avut propuneri, am ieșit din sală și n-

am participat la vot. Ca atare, nu avem propuneri și nici nu vom participa la vot.  

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Vă rog, alte propuneri! Vă rog, domnul Armaș. 

Dumneavoastră sunteți inițiatorul acestui proiect de hotărâre. 

Domnul consilier Armaș Matei: Domnule vicepreședinte, aș vrea să spun câteva 

cuvinte. Deci în afară de expunerea de motive care este pur juridică, vreau să vă spun că 

am inițiat acest proiect de hotărâre pentru a încerca să detensionez un pic situația, în 

urma discuțiilor pe care le-am avut cu diversele grupuri politice, cu lideri politici, din 
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partidele care reprezintă Consiliu. Am înțeles că nimeni nu dorește să-și pună un 

candidat și eu m-am gândit că ar fi onorabil ca să ducem mandatul până la final, în semn 

de respect pentru cetățenii județului și de responsabilitate față de alegătorii care ne-au 

trimis aici, în Consiliu. Ca atare, fără a avea vreo intenție de a deveni ”stăpân al 

județului”, pentru că am înțeles că, cine ar urma după dumneavoastră, ar deveni ”stăpân 

al județului”, eu mi-am oferit această candidatură. Mi-am oferit-o încă de luna trecută, 

după ce grupul PNL, a părăsit sala. Acum eu cred că ar fi corect, să fie ales un 

vicepreședinte, indiferent cine va fi acela și lista ar trebui să fie deschisă. Pentru că mi-

am dorit, chiar și luna trecută, mi-aș fi dorit o competiție, adică să nu se mai întâmple 

ceea ce a fost în iunie 2012, când s-a votat doar ce a fost pe masă. Dacă sunt două sau 

mai multe candidaturi, este și mai frumos! 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Absolut de acord cu dumneavoastră! 

Domnul consilier Armaș Matei: Dacă nu se poate acest lucru, ar putea fi 

considerată o partidă amicală, doar că și partidele amicale se pot termina cu zero la zero. 

Deci eu îmi ofer în continuare această disponibilitate de a duce Consiliu, până la capăt, 

pentru toți cei care suntem aici, pentru cetățenii județului. Poate mai grav ar fi, nu faptul 

că nu s-ar alege un vicepreședinte, ci că s-ar putea ajunge în situația că nu are cine să 

predea viitorului Consiliu! Probabil că asta înseamnă, dacă nu se va alege astăzi nimic și 

încă odată îi invit pe toți colegii consilieri, că oricare poate să ducă la capăt acest mandat, 

ar însemna în lipsa alegerii unui vicepreședinte, să considerăm implicit dizolvat Consiliu. 

În atare situație, cum ați spus și dumneavoastră și cum s-a exprimat și șeful formației de 

muzică de pe Titanic, pot să vă spun că a fost o onoare pentru mine, să colaborez cu toți, 

cei dintre dumneavoastră, de aici.  

Domnul consilier Minea Mihai: Bine că nu suntem pe Titanic! 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Eu vă mulțumesc. 

Domnul consilier Armaș Matei: Suntem ca și pe Titanic! 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Sunt de acord cu absolut toate argumentele 

dumneavoastră. Dacă mai sunt alte propuneri? Pentru că o propunere avem! Este o 

autopropunere. Vă rog. 

Domnul Ștefănescu Nicolae: Din sală nu vor… 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Domnul Ștefănescu, mă surprindeți ca de obicei! 

Lăsați pentru viitorul mandat. Bun. Deci avem o propunere. Vă rog, faceți buletinele de 

vot și vom vota.  

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Păi stați puțin! Mai avem și noi, propuneri, 

domnul președinte. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Vă rog, domnul Cojocariu. 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Propunerea noastră este de a nu propune nici 

un candidat de la noi! 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Mulțumesc. 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: O altă problemă care vrem să o ridicăm, este că 

vom rămâne în sală, pentru a putea fi votată propunerea care s-a făcut, autopropunerea, 

de fapt. Altă problemă care vrem să o ridicăm, grupul consilierilor liberali, este că ne 
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vom abține de la vot, ca să nu încurcăm pe cei care vor vota ”pentru”. Nu vrem să fim 

bănuiți că am votat împotrivă.  

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Am înțeles. E foarte bine.  

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Rămâne ca dumneavoastră să decontați politic 

treaba aceasta, domnul președinte de ședință. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Sau nu! Sau nu, domnul Cojocariu. 

Domnul consilier Armaș Matei: Aș dori să mai spun un lucru. Pentru că în urmă 

cu câteva luni, o parte a presei m-a acuzat că aș fi încercat să fac niște demersuri de 

cenzurare a presei și a lucrurilor pe care le prezintă dânșii, în publicații, vreau să spun că 

niciodată n-am avut intenția de a cere cenzurarea presei. Ba dimpotrivă! Iar de data 

aceasta, aș ruga presa, reprezentanții presei și cu toate camerele de luat vederi, să 

cenzurați dumneavoastră, să monitorizați urna de vot, ca să vedem dacă se cenzurează 

sau nu, votul, pe de-o parte. Pe de altă parte, cred că ar fi corect ca, cei care nu votează, 

să îi înscrieți în procesul-verbal, nominal. 

Domnul invitat Nafiru Victor: Păi sunt toți care nu votează! 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Sau nu, domnu' Nafiru!  

Domnul consilier Spânu Ion: Domnul vicepreședinte… 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Vă rog, domnul Spânu. Haideți, că suntem la 

capitolul ”campanie”. 

Domnul consilier Spânu Ion: Aș vrea să-i amintesc prietenului și colegului meu,  

Cojocariu… 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Credeți dumneavoastră? 

 Domnul consilier Spânu Ion: Da, prietenul meu. Ar fi moral și cinstit, să vă 

duceți mandatul până la capăt. L-ați început în 2012, duceți-l și încheiați când se 

constituie următorul Consiliu! 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Ar fi cea mai mare bucurie pentru domnul 

Cojocariu. Nu i-o dau! 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Noi am vrut, știți că am vrut. În semn de 

protest am ieșit data trecută, când s-a retras…poate era bine atunci să fi făcut, că astăzi 

aveam un vicepreședinte.  

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Eu am crezut, că ați ieșit, ca să întrebați ce 

faceți! 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: V-ați retras proiectul. Acum aud că vă retrageți 

cu o zi înainte de a fi demis. Este tot o formă, nu știu ce vreți să mai salvați. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Înainte de ce? 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: De a fi demis, de prefect. Oricum vă demitea.  

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Domnul Cojocariu, mă dezamăgiți profund. 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Asta este, pentru că prefectul vă dădea din 26. 

Da. Făceți treaba asta și o să vedeți. Renunțați la demisie, să vedeți unde ajungeți! 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: E o surpriză pentru mine, domnul Cojocariu. Ca 

de fiecare dată! 

Domnul consilier Țundrea Ioan: Domnul vicepreședinte, îmi dați voie? 
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Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Da.  

Domnul consilier Țundrea Ioan: În ședința precedentă, am făcut apel la colegii 

mei, să nu părăsească sala, voiam să-mi exprim dorința de a candida. Nu am uitat ce am 

vrut să fac data trecută, dar mă uit cu stupoare în sală, că sunt colegi care se abțin de la 

vot sau poate că se vor răzgândi, dacă mă vor asculta o secundă. Având în vedere că deja 

s-a exprimat un coleg că vrea să candideze, cred că ar fi inoportun să-mi anunț din nou 

candidatura, dar pentru deblocarea activității județului Caraș-Severin, să nu rămână fără 

conducere, cu speranța că și alți colegi vor vota, eu voi participa la vot! Mulțumesc. 

Domnul consilier Minea Mihai: Așa da. Deja e competiție. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Având în vedere că este ultima ședință pe care o 

voi prezida, o să încerc, așa cum v-am obișnuit, să nu intru în nici un fel de polemici, să-

mi văd de proiectul meu, de drumul meu, pe care îl am. Și cât poate să dureze? Mai mult 

de o  lună și ceva, n-are cum! 

Domnul Ștefănescu Nicolae: 4 ani. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Și încă 4 ani, vorba domnului Ștefănescu! Bine. 

Având în vedere, punctele exprimate, eu o să vă rog doar atât: cei care doriți să vă 

exprimați votul, să-l faceți! Cei care nu doriți să o faceți, să nu o faceți! Bun. Haideți, cei 

care doriți!  

Se trece la vot. (Votează: domnul vicepreședinte Iova Ilie, domnul consilier 

Ciobanu Mircea Paul, domnul consilier Armaș Matei, domnul consilier Țundrea Ioan și 

domnul consilier Amariei Ion. Ceilalți domni consilieri prezenți în sală, nu participă la 

vot.) 

* 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Avem rezultatul votului. Domnul Armaș Matei a 

obținut toate cele 5 voturi exprimate, ceilalți colegi exprimându-și dorința de a nu vota. 

Ca atare condiții, rămâne ca dumneavoastră, 28 de oameni politici cu experiență, 

responsabili, să decideți tot dumneavoastră, pentru că eu de mâine, v-am spus, o să 

demisionez, să decideți în continuare modul în care se desfășoară activitatea Consiliului 

Județean, în următoarea perioadă. N-am nici o îndoială că o să rezolvați problema, 

cunoscându-vă pe fiecare dintre dumneavoastră și nu pot decât să vă mulțumesc încă 

odată pentru colaborare, cu speranța că o să ne întâlnim poate într-o perioadă următoare. 

Și în al doilea rând, să vă urez succes, pentru că n-o să mai am ocazia în acest format, să 

vă urez succes la fiecare dintre dumneavoastră, în alegerile care urmează, să reușiți tot ce 

v-ați propus și să fiți la fel de dedicați, așa cum v-am cunoscut pe majoritatea dintre dvs., 

pe parcursul a 4 ani și pe unii dintre dvs., până acum câteva luni. Deci cam asta doresc eu 

să vă spun și vă doresc în continuare succes, până la finalul mandatului. Domnul 

Ștefănescu, vă rog.  

Domnul Ștefănescu Nicolae: Mulțumesc frumos, domnul președinte de ședință. 

Vreau să mulțumesc tuturor consilierilor județeni, care în data de 19 martie au fost 

prezenți la dezbaterea ”Județul Caraș-Severin, încotro?”, adică, domnului Amariei și 

dumneavoastră personal, domnule președinte de ședință, că ne-ați dat voie să închiriem 

acest spațiu pentru a ține dezbaterea ”Județul Caraș-Severin încotro?”. Vreau să 
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mulțumesc domnilor deputați și senatori care au participat la această dezbatere. Vreau să 

mulțumesc, în special presei, indiferent, prezentă sau neprezentă, a fost singură autoritate 

nepublică, prezentă aici, presa și colegii care dintr-un mod sau altul n-au putut să 

participe, îi invit să studieze dezbaterea, pentru că s-a referit numai la județ și nu la 

politică, poate, poate, poate, vor lua cunoștință cu realitățile județului. Dumneavoastră, 

personal, vă urez succes. Dacă dumneavoastră credeți în el, trebuie să-l duceți la bun 

sfârșit. Tuturor colegilor, mult succes! Iertare, pentru cei care nu i-am luat în seamă. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Și eu vă mulțumesc, domnul Ștefănescu. Vă 

spun, eu am crezut că e o mare calitate și unii dintre prieteni mi-au spus că s-ar putea să 

nu fie chiar așa, cred în oameni! Cred foarte mult în oameni. E adevărat că uneori mă 

înșel, dar asta e altă discuție. Vă rog, domnul Armaș. 

Domnul consilier Armaș Matei: Domnul vicepreședinte, și eu aș vrea să zic 

câteva cuvinte. Dacă tot sunt la capitol mulțumiri, mulțumesc și eu, tuturor colegilor și 

celor care m-au votat și celor care n-au participat la vot. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Dar dumneavoastră nu plecați, mai aveți timp să 

o faceți. 

Domnul consilier Armaș Matei: O fac acum. Apreciez, cred că nu a fost un vot 

împotriva persoanei mele, ci totuși a fost vorba despre un vot politic, o disciplină de 

partid, care am apreciat-o și eu la vremea când făceam parte dintr-un partid. Pe care, nu 

că l-am părăsit, ci pur și simplu a stins lumina. Când a stins lumina, nu m-am regăsit în 

echipa care a format-o PDL-ul cu PNL-ul și am trecut independent. Din clipa aceea am 

simțit că se poate și fără disciplină de partid, mai ales când această disciplină de partid nu 

este benefică cetățenilor. Deci încă odată vă mulțumesc. A fost o onoare pentru mine să 

particip în acest for, alături de dumneavoastră și pe această cale, îmi anunț și eu demisia 

din acest consiliu. Mulțumesc.  

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Asta deja e altă surpriză. Vă spun sincer, că nu 

am știut-o! E opțiunea dumneavoastră. Având în vedere că e ultima întâlnire la care 

particip în cadrul Consiliului Județean, declar ședința închisă și vă mulțumesc pentru 

întreaga colaborare pe parcursul anilor.   

Ordinea de zi fiind epuizată, şedinţa se încheie. 
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